
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                           

                                   

 

                                          

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

宏村-奧斯卡獲獎影片「臥虎藏龍」拍攝地 
電影《臥虎藏龍》主要外景拍攝地，古稱弘村，一座有大量明清时期歷史建筑的古村
落，是古黟桃花源裏一座奇特的牛形古村落，歷經八百年的風雨滄桑，自然景觀與人文
內涵交相輝映。 
 
新安江山水畫廊 
船在水中行,人在畫中游, 以中國獨特的徽文化與自然風光, 構成壯美的山水畫卷. 
 
上海外灘萬國建築博物館 
外灘建築群在上海稱為《萬國建築博覽》，全長約1500公尺。著名的中國銀行大樓、 
和平飯店、海關大樓、匯豐銀行大樓再現了昔日《遠東華爾街》的風采，無論是遠眺或 
是徜徉其間，都能感受到一種剛健、雄渾、雍容，華貴的氣勢。 
 
無錫黿頭渚  

作為世界三大賞櫻勝地之一的黿頭渚，享有「太湖第一名勝，中華賞櫻勝地」的美譽。 
 
東方鹽湖城 (逍遙仙鎮)  
中華道教名山—金壇茅山，圍繞茅山特有的“山、水、鹽、茶、藥、泉”六大資源優 

勢及道文化、金壇地緣文化，山水養生旅遊渡假區，景區有多場精彩民俗表演，重現茅 

山當地風土人情, 民俗文化, 傳統道家文化, 在夜晚霓虹燈的照射下, 景色更是妙不可言. 
 
1192弄老上海風情街 
把這裏打造成了一個舊上海街區的模樣。走進這裏你會發現裏賣弄的燈光顏色和一些店 

鋪招牌，以及牆面上的佈置都完整體現了舊上海時的情景，當然這裏也少不了老上海的 

美食，如老上海蔥油餅、老大房、大壺春點心等等。 

 



 

第 01 天    吉隆坡 ~ 屯溪                                                                  (機上用餐/ 晚餐徽菜風味 50) 
从吉隆坡机场雪邦国际机场出发, 乘搭客机飞往中国安徽省 - 屯溪。抵步后，由当地导游迎接,  
【黎陽水街】走進水街，古樸的石板路、青磚灰瓦的徽派建築，仿佛瞬間穿越回那個繁華的徽商時代。街道兩旁，店鋪林立，各種傳統手工藝
品、地方小吃琳琅滿目。徽墨、歙硯、徽州四雕等非物質文化遺產在這裏得到了很好的傳承與發展，讓人感受到徽文化的博大精深。 
 

第 02 天    屯溪  / 新安江 + 游船 / 杭州                                                                    （早/ 午餐 50/ 晚餐 50)  
【新安江山水畫廊 (含遊船)】全長約百里，以中國獨特的徽文化與自然風光、古村落著稱。兩岸生態環境呈現高山林、中山茶、低山果、水
中魚生態格局，素有「東方多瑙河」之稱。一年四季，景色各異，似一幅流動的山水畫卷。 
【九姓捕魚】以古代九姓捕魚為故事背景，展現了當年九姓族人用傳統方式和漁具捕魚的精彩畫面，九姓漁民們每天都會表演踏盆捕魚、撒
網捕魚、拋槍叉魚、魚鷹捕魚、巨網捕魚等小場景。 
【西湖@花港观鱼】花港观鱼是由花、港、鱼为特色的风景点， 为西湖十景之一。 
【明清河坊街】街體現了清末民初風貌，是目前最能夠展現杭州歷史、深厚文化風貌、市井民俗風情的街道之一，這裡有特色小吃、古玩字
畫、老字號、茶樓雲集，商舖種類很全，算得上杭城特色的縮影。 
 

第 03 天    杭州  / 上海                                                                                             （早/ 午餐 50/ 晚餐 50)  
【龍塢茶镇赏茶园＋小竹篓采茶体验+品茶文化】是西湖龍井茶最大產區，近七成的西湖龍井茶產自於此地，素有“萬擔茶鄉”、“千年茶
鎮”的美譽。是一個融「茶文化、茶生活、茶科研」於一體的茶體驗景區。 
上海【1192 弄老上海風情街】彷彿時光隧道。復古的建築、黃包車、舊海報，處處散發著老上海的韻味。美食琳琅滿目，讓人品味着昔日的
煙火氣。這裡是感受老上海風情的絕佳之地，帶你重溫那段獨特的歷史歲月。 
上海【田子坊】泰康路在十幾年前，是一條在上海大都市裡普通到不能普通的小路。可如今，卻成為了年輕一族的朝拜聖地。田子坊展現給人
們的更多是上海親切、溫暖和嘈雜的一面，有一種出人意料的藝術美感，散發古老的意味。 
【外灘夜景】外灘建築群在上海稱為《萬國建築博覽》，有中國銀行大樓、和平飯店、海關大樓、匯豐銀行大樓等, 再現了昔日《遠東華爾
街》的風采。外灘各棟建築物燈光齊放，與黃浦江東岸的東方明珠廣播電視塔遙相輝映，都能感受到那一種剛健、雄渾、雍容，華貴的氣勢。 
 

第 04 天    上海                                                                                                                        （早/ -- / -- )  
【南京路步行街】擁有「中華商業第一街」的美名，是上海著名的購物旅遊熱門景點。以繁華熱鬧馳名中外的南京路步行街。 
打卡【星巴克臻選咖啡烘焙工坊】銅質圓形屋頂的兩層建築，像一個巨星的咖啡豆罐。 
打卡【陆家嘴金融区】四大高楼。 
【城隍廟商圈】因為這裡還是個著名的商業區。這裡坐落著數棟小商品批發商城和綜合性商場，以及非常多的金店、珠寶店，更有眾多餐飲老
字號，在這裡還可以購買到各種上海土特產，也可以品嘗到各類上海本地及中國各地的風味小吃。 
余时， 可选择参加 DISNEYLAND 游览+接送或浏览在这个大都会的人群中。 
 

第 05 天    上海  / 无锡                                                                                                    （早/ 午餐 50/  -- )  
【黿頭渚＋船遊太湖】有著“太湖佳絕處”美譽的著名景點黿頭渚景區，目前已成為中國最大規模的賞櫻勝地，占地 1000 多畝，有近 70 種
各類櫻花品種，其中還有百年櫻花王以及罕見的綠色櫻花品種。景區內擁有長春花漪、充山隱秀、賞櫻閣、櫻穀流芳等八大賞櫻景點. 
【清明橋水弄堂】全長 1.5 公里，是錫城在古運河上的精華段落，「水弄堂」兩岸粉牆黛瓦，鱗次櫛比，碼頭石埠，錯落有致，周邊河浜縱
橫，幽曲深邃，延綿數裏，構畫出江南「人家盡枕河」的水鄉風貌。 
【紫砂茶壶博物馆】，中国最大的紫砂艺术馆，多位元元名家盛世作品。这里可以了解到紫砂的产地及制作工艺。 
【南禪寺步行街】是依託古運河以及河畔南禪寺、妙光塔三大景觀，精心規劃建造的超大型文化市場，是鬧市中心的一座文化旅遊城。這裏密
佈着江南名都無錫的歷史文脈，典軼掌故隨處可見；這裏呈現着粉牆黛瓦舟楫往來的民俗經緯，前街後河古風依然。這是一座集收藏文化、園
林文化、佛教文化、旅遊文化和美食文化之大成的文化城。 
 

第 06 天    無錫  / 镇江 / 东方盐湖城                                                                                 （早/ 午餐 50/ -- )  
【长广溪湿地公园】西依山军嶂山、雪浪山，南接太湖，北通蠡湖，是连接太湖和蠡湖的生态廊道，被喻为太湖、蠡湖之肾。 
【淡水珍珠养殖场】无锡太湖珍珠其粒大至优，色泽纯净，自然亮丽，晶莹滚圆，在国际市场 上享有"无錫太湖珍珠天下第一"的美称。 
镇江【西津渡古街】是镇江历史文化名城的“文脉”所在。早在六朝时期，西津渡便是长江南北往来的重要渡口之一。这是一個很有味道的地
方，這裡有一片歷史氣息濃郁的老房子。漫步山腰上的千年古街，品味鎮江的老城風貌，嚐嚐美味的鎮江鍋蓋面。 
【东方盐湖城·道天下】传承中国大道文化精髓，融合中国道教名山—茅山的“山、水、茶、盐、药、泉”六大自然资源及道文化、金坛地缘
文化，彰显道法自然、天人合一的山水情怀。它是一座茅山脚下的逍遥山镇，这里有源于八卦元素创意的八院娱乐体验，近 20 座博物馆星罗
棋布形成中国最大的体验式文化博物馆群落，山镇各处还有非遗刻纸、五彩盐画、画符祈福等丰富多彩的研学体验。每天超 30 场民俗演艺轮
番上演，爆笑功夫喜剧《嘻哈道》、音画大典《道颂》等融合地缘文化与民俗文化的创新演艺精彩不断。夜宿山镇感受远离城市的安静惬意，
山居的淳朴淡雅、盐泉·涵馆的清幽闲静。 
 

第 07 天    东方盐湖城  / 黟縣宏村 / 屯溪老街                                                          （早/ 午餐 50/ 晚餐 50)  
【宏村】是電影《臥虎藏龍》外景拍攝場地，是一座有著大量明清時期歷史建築的古村落, 被譽為“畫裏的鄉村”。村中還構建了完善的水系
和頗具特色的《牛》形佈局，是徽州民居的典型代表。2000 年，宏村被聯合國教科文組織列入世界文化遺產名錄。 
【屯溪老街】早在上世紀二三十年代已有滬杭大商埠之風，盛極一時，老街全長１．５公里，街寬７米，街道兩旁商家鱗次櫛比多為雙層磚木
結構，清一色的徽派建築風格，透溢出一股濃郁的古風神韻，是全國保存最好的一條宋代商業長街。 
【徽韻秀】以「黃山、徽文化」為主題，將四季黃山，天仙配的經典黃梅戲、民族故事等元素創新組合，不著痕跡地把徽州的千年興衰濃縮當
中，還原于自然，成功詮釋了人間仙境。演出立足於徽州，與徽州的音樂資源、自然風光、民俗風情完美地結合，徽州人的生活娓娓道來。 
 

第 08 天   屯溪 ~ 吉隆坡                                                                                                   (早/ 午餐 50 / 機上用餐)      
【徽州博物館】博物館通過精心挑選的展品、展板、動畫和沙盤等多種形式，深入展示徽州地區的歷史變遷。常展分為多個主題，如“天下徽
州”、“遙憶徽州”、“尋根徽州”等，帶領觀眾穿越時空，感受徽州文化的深厚底蘊。 
午后， 送往送往黃山屯溪国际機場, 准备办理登机离境手续，準備結束此次的精彩之旅， 再會 !  
 

购物站 ：珍珠， 紫砂茶壶，丝绸 
 
必须保证费用（RM300）: 屯溪徽韵秀+宏村 
建議自費項目（人民币 350）: 上海船游黃浦江 
 

包含 : 全程機场税+機上套餐+20KG 行李津貼+司机导游小费. 
最后確認的行程將以旅行團抵達各地后接待社安排為准, 在不可預知的情況之下, 敝社保留刪改行程內容的權力, 恕不預先通知。 

团队出发按最少 16 成人或以上成团 ；团员受促购买旅游保险，更添保障。 *** 行程中图片只供参考*** 

https://baike.baidu.com/item/%E8%A5%BF%E6%B9%96%E5%8D%81%E6%99%AF/562?fromModule=lemma_inlink


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

HONGCUN - Oscar Award Film “Crouching Tiger, Hidden Dragon” filming  Place 
An ancient village with a large number of historical buildings from the Ming and 
Qing Dynasties. After 800 years of vicissitudes, the natural landscape and 
humanistic connotations complement each other. 
 
XIN'AN RIVER LANDSCAPE GALLERY (BOAT TOUR) 
Creating a magnificent landscape with China's unique Huizhou culture and 
natural scenery. 
 
THE SHANGHAI BUND 
The Bund buildings are called the International Architecture Museum in  
Shanghai, with a total length of about 1,500 meters. The famous Bank of  
China Building, Peace Hotel, Customs Building, and HSBC Building  
recreate the elegance of the former "Wall Street of the Far East". 
 
WUXI YUANTOUZHU PARK 
Enjoys the reputation of "the first scenic spot in Taihu Lake and the cherry 
blossom (Seasonal) viewing spot in China". 
 
ORIENTAL SALT LAKE CITY 
The famous Taoist mountain in China - Jintan Maoshan, centered on the unique 
six resource advantages of Maoshan, "mountain, water, salt, tea, medicine, 
spring" and Taoist culture, Under the illumination of neon lights at night, the 
scenery is even more wonderful. 
 
1192 OLD SHANGHAI STYLE STREET 
This place has been built into the appearance of an old Shanghai neighborhood, 
there are also old Shanghai delicacies here, such as Old Shanghai Scallion 
Pancake, Lao Dafang, Da Huchun Dim Sum, etc. 
 



 

DAY 01   KUALA LUMPUR – TUNXI                                                                   (MOB/ D50) 
Depart from KLIA for your pleasant flight to Tunxi, Huangshan City, Anhui Province, China. Upon arrival, you will be greeted by a local tour guide. 
Liyang Water Street - The stone roads and Hui-style buildings with blue bricks and gray tiles make you feel like you have traveled back to 
the prosperous Huizhou merchant era. There are many shops on both sides of the street, offering a variety of traditional handicrafts and local snacks. 
 

DAY 02   TUNXI / XIN-AN RIVER CRUISE / HANGZHOU                             (B/ L50 / D50) 
Boat Tour of Xin'an River Landscape Gallery - is famous for China's unique Hui culture, natural scenery and ancient villages. 
Nine Surnames Fishing - a must-see fishing performance with traditional methods and fishing gear is reproduced. 
West Lake @ Huagang Guanyu - watching Fish at Flower Harbor is a scenic spot featuring flowers, harbor and fish, and is one of the ten scenic 
spots of West Lake. 
Ming and Qing Hefang Street - the street reflects the style of the late Qing Dynasty and the early Republic of China. It is currently one of the streets 
that best showcases Hangzhou's history, profound cultural features, and urban folk customs. There are special snacks, antiques, calligraphy and 
paintings, time-honored brands, and teahouses here.  
 

DAY 03   HANGZHOU / SHANGHAI                                                             (B/ L50 / D50) 
Tea garden viewing + tea picking experience in small bamboo baskets + tea tasting culture in Longwu Tea Town  -  is the largest production 
area of West Lake Longjing tea. Nearly 70% of West Lake Longjing tea is produced here. 
1192 Old Shanghai Style Street - is like a time tunnel. Retro buildings, rickshaws, and old posters exude the charm of old Shanghai everywhere. 
There is a wide variety of delicious food, allowing people to savour the hustle and bustle of the past. This is a great place to experience the style of old 
Shanghai and take you back to that unique period of history. 
Shanghai Tian Zi Fang was an extremely ordinary road in the metropolis of Shanghai. It has become a holy place of worship for young people. 
Tianzifang shows people more of the friendly, warm and noisy side of Shanghai, with an unexpected artistic beauty and an ancient feel. 
Night View of the Bund - the Bund building complex is known as the "International Architecture Expo" in Shanghai. It includes the Bank of China 
Building, Peace Hotel, Customs Building, HSBC Building, etc., recreating the style of the former "Wall Street of the Far East". The lights of the 
buildings on the Bund are all on, and they complement the Oriental Pearl Radio and TV Tower on the east bank of the Huangpu River. You can feel 
the strong, majestic, graceful and luxurious aura. 
 

DAY 04   SHANGHAI                                                                                           (B/  -- / -- ) 
Nanjing Road Pedestrian Street - is known as "China's No. 1 Commercial Street" and is a famous shopping and tourist attraction in Shanghai.  
Check in at Starbucks Reserve Coffee Roastery -  The two-story building with a copper round roof looks like a superstar coffee bean can. 
Check in at the four tall buildings in Lujiazui Financial District. 
Chenghuangmiao Business District - There are several small commodity wholesale malls and comprehensive shopping malls, and many time-
honored restaurants. Here you can also buy various Shanghai specialties and taste various local snacks from Shanghai and all over China. 
Rest of the day, you can choose an optional tour visit to DISNEYLAND + transfer or browse among the crowds in this cosmopolitan city. 
 

DAY 05   SHANGHAI  / WUXI                                                                          (B/ L50 /  -- ) 
Yuantouzhu park + Boat Tour of Taihu Lake -  a famous tourist attraction known as "the best place in Taihu Lake", has now become China's largest cherry 
blossom (seasonal) viewing spot, covering an area of more than 1,000 acres and with nearly 70 varieties of cherry blossoms. 
Qingming Bridge Water Lane -  is 1.5 kilometers long and is the essence of Xicheng on the ancient canal. The "Water Lane" has white walls and black tiles 
on both sides, and the docks and stone piers are staggered. The surrounding rivers and streams are crisscrossed, deep and winding, stretching for miles, 
depicting the water village style of "everyone is on the river" in the south of the Yangtze River. 
Zisha Teapot Museum -  houses many masterpieces by famous artists. Here you can learn about the origin and production process of purple clay.  
Nanchan Temple Pedestrian Street – mainly represented by Miaoguang Street, which has snacks, antique markets, flower and etc. The magnolia cakes, 
green rice balls, steamed dumplings, zongzi and other cakes and snacks in Mu Guiying's food are very popular among tourists.  
 

DAY 06    WUXI / ZHENGJIANG /  ORIENTAL SALT LAKE CITY                     （B/ L50/ -- )  
Changguangxi Wetland Par - It is located in the west of Shanjunzhang Mountain and Xuelang Mountain, connected to Taihu Lake in the south and Lihu 
Lake in the north. It is an ecological corridor connecting Taihu Lake and Lihu Lake, and is known as the kidney of Taihu Lake and Lihu Lake. 
Freshwater Pearl Farm - Wuxi Taihu pearls are large and excellent, with pure color, natural brightness, and crystal roundness and well-known.  
Oriental Salt Lake City·Tao Tianxia - The town inherits the essence of Chinese Taoism culture, integrates the six major natural resources of mountains, 
waters, tea, salt, medicine and springs of Maoshan, a famous Taoist mountain in China, as well as Taoist culture and Jintan geographical culture, highlighting 
the Taoist sentiment of following nature and the unity of man and nature.  
 

DAY 07   ORIENTAL SALT LAKE CITY / HONGCHUN / TUNXI                   （B/ L50/ D50)  
Hongcun,- Oscar award movie "Crouching Tiger, Hidden Dragon" filming here ! The historical buildings from the Ming and Qing Dynasties are well 
preserved here, honored as “a Village in the Chinese paintings”, In 2000, it was listed as UNESCO World Heritage site.  
Tunxi Old Street - as early as the 1920s and 1930s, it become the Shanghai-Hangzhou commercial port. The old street is 1.5km long and 7m width. 
The buildings along the street are lined with double-storey brick and wood structures, it is the best-preserved commercial street since Song Dynasty. 
Huiyun Show - takes "Huangshan, Hui Culture" as its theme, and innovatively combines the four seasons of Huangshan, the classic Huangmei Opera of The 
Fairy and the Fairy, and ethnic stories, The performance is based in Huizhou, perfectly combining the music resources, natura l scenery, and folk customs of 
Huizhou, and telling the life of the people of Huizhou. 
 

DAY 08   TUNXI ~ KUALA LUMPUR                                                           （B/ L50/ MOB)  
Huizhou Museum - display the historical changes of the Huizhou thru exhibits, display boards, animations, sand tables and other. The exhibited hall divided 
into several themes, such as "Huizhou in the World", "Remembering Huizhou", "Finding Ancestor Trip in Huizhou" etc. which leading the audience to travel 
through time and space and feel the profound heritage of Huizhou culture. 
After lunch, transfer to Tunxi International Airport for flight HOME ! 
 
SHOPPING STOP : PEARL, ZHISHA TEAPOT, SILK 
Compulsory package (+RM300) : Tunxi Huiyun Show + Hongcun                   Optional Tour (RMB350) ：Shanghsi Hungpo River Cruise  

 

INCLUDE : All Airport Taxes + Meal onboard + 20KG Luggage Allowances + Tipping. 
The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice. The 
group departure is subject to a minimum group size of 16 and above.  *** Artwork/Picture designed in the itinerary just for reference only*** 


